
KS Gradišče
Veselo pustovanje cicibanov - Društvo prijateljev

mladine »Majda Vrhovnik« je v dvorani krajevne
skupnosti priredilo veselo pustovanje za najmlajše
krajane. Vabilo na pustno rajanje, ki ga je sprejel vsak
ciciban naše krajevpe skupnosti, je ilustriral priljub-
Ijeni in med oiroki dobro znani akademski slikar
Matjaž Schmidt. Vabilu se je odzvalo približno 100
cicibanov. Za veselo razpoloženje so poskrbeli pio-
nirji osnovne šole Majda Vrhovnik, vzgojiteljice vrtca
dr. France Prešeren, članice odbora društva prijate-
tjev mladine Majda Vrhovnik in starši. Družabne igre
sta organizirala Jelena in Igor Cvetko. Pisano okraše-
na dvorana, vesela glastra, lepe in domiselne pustne
maske, bogat program in krofi so prinesli med razi-
grano druščino pravo pustno vzdušje.

• • •

izredni gostoti in napolnjenosti, saj imajo v razredih
nad 30 učencev, so dosegli lep uspeh, ki znaša 94
odstotkov. Člani sveta So potrdili tudi zaključni račun
šole.

• • •

Fakultativni pouk računalništva - Na šoli Majde
Vrhovnik že 3 leta uspešno deluje krožek za računal-
ništvo. Prostovoljno ga vodi inženir Peter Lobe. Kro-
žek deluje v treh skupinah. Ena izmed teh je že v

NatečaJ »40 let avobode« - V prostorih krajevne
skupnosti so se 22. februarja zbrali predstavniki KO
ZB NOV Majda Vrhovnik, KK SZDL in predstavniki šol
KS Gradišče. Beseda je tekla o pripravah na izvedbo
natečaja »40 let svobode« in skupno proslavo, kjer bi
učenci in dijaki predstavili tudi svoja najboljša dela
na to temo. Akcija za izvedbo natečaja je na Ekonom-
ski srednji šoli v teku, dijaki so pripravljeni sodelovati
tudi v skupni proslavi v KS. Na osnovni šoli Majda
Vrhovnik učenci že pišejo spise. Pri izboru najboljših
bodo na obeh šolah sodelovali tudi člani ZB NOV. Na
osnovni šoli bodo izvedli tudi kviz na teme \z NOV, ter
pripravili posebno razstavo. Učenci imajotudi poseb-
no raziskovalno nalogo o razvoju Ijudske oblasti.
Šola bo prispevala več točk za skupno proslavo v KS,
ki naj bi jo pripravil posebni odbor, v katerega bo
treba pritegniti tudi člane kulturne komisije pri svetu
KS.

• • •

Se|a sveta na osnovni Soll Ma|da Vrhovnik - Na
osnovni šoli Majda Vrhovnik je bila 27. februarja seja
novoizvoljenega sveta šole v širši sestavi. Udeležili so
se ga tudi delegati Iskre, Ljubljanske banke, krajevne
skupnosti in občine. Vodstvo šole je prisotne sezna-
nilo z delom in.uspehi učencev v 1. polletju. Kljub

nadaljevalnem tečaju in opravlja na računalniku na
fakulteti za strojništvo tudi že določene naloge.

Glede na bogato vsebino krožka se bo delo te
skupine spremenilo v fakultativni pouk in bodo člani
krožka ob koncu leta dobili tudi oceno. Na šoli name-
ravajo postopoma urediti računalniški kabinet, če
bodo na razpolago sredstva.

• • •

Gradnja iportnega igriiCa - Ob šoli Majde Vrhov-
nik gradijo igrišče. Opravljena je že prva faza del. Če
bo vse potekalo po planu, bo otvoritev 25. maja.

A. Ž.


